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WRITINGSECTION A COMPOSITION Should Students Wear

School Uniform?As we know, wearing school uniform is

indispensable for Japanese students, whereas for American students,

it’s not such a case, so should Chinese students wear school

uniform? Some believe in the advantages of wearing school uniform.

Firstly, uniform can cultivate collective spirit, which is typical of

Japanese students. Secondly, schools can be kept in good order with

uniform since the outsiders will be recognized immediately. Besides,

wearing school uniform can help students develop simple life habits.

However, others don’t think so. They claim that wearing school

uniform will deprive students of individuality, which is always the

source of amazing creativity. As for collective spirit, attending sports

games seems to be more effective, and wearing school uniform doesn

’t result in simple life habit as we expect.In my opinion, different

schools can have different policies. It may be good for elementary

school students to wear school uniform, but this is not strongly

recommended for college students. SECTION

BNOTE-WRITINGDear Betty, We are planning a little dinner to

celebrate our tenth anniversary, and of course we want you and Tom

to come. It’s next Friday, June eighth, at seven o’clock. I do hope

you can make it, as Jim and I are looking forward with great pleasure

to seeing you both. Affectionately yours, RosalindPART Ⅲ



LISTENING COMPREHENSIONSECTION A STATEMENT1. 

答案 C【试题分析】本题考查句型的用法。【关键词语】

must have been joking.【详细解答】 must往往表示肯定的猜测

，听清了以上关键词语便不难判定C为正确选项。2. 答案 B【

试题分析】本题为是非题。【关键词语】 the same,ten

years,never.【详细解答】 A和D意思相近，从而可推测答案

为B或D，听清以上关键词语便可确定B为正确选项。3. 答案

C【试题分析】本题为细节题。【关键词语】 didn’t

know,eat so much,yet,slim.【详细解答】注意该句中的否定副词

，听清了以上关键词语便不难判定C为正确选项。4. 答案 B【

试题分析】本题考查对动词短语的理解。【关键词语】 doesn

’t,fit into【详细解答】 fit into意为“适合，配合”，听清了

该关键词语便不难判定B为正确选项。5. 答案 D【试题分析】

本题考查对固定短语的理解。【关键词语】 tired of,a bunch of

sheep【详细解答】听清了以上关键词语便不难判定D为正确

选项。6. 答案 C【试题分析】本题为细节题。【关键词语】

closed,before,set【详细解答】注意该句中before引导的状语从

句，听清了以上关键词语便不难判定C为正确选项。7. 答案 D

【试题分析】本题考查对动词短语的理解。【关键词语】

dialing,but,set through【详细解答】 set through意为“通过，接

通”，听清了该关键词语便不难判定D为正确选项。8. 答案 D

【试题分析】本题考查对习语的理解。【关键词语】 the early

birds get the worm.【详细解答】本题关键在于了解该习语的含
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